
Technische vragen van de SGP-Statenfractie: 

De aangenomen motie m.b.t. tekort aan ligplaatsen voor binnenvaartschepen wordt niet genoemd in 

de uitwerking. Wanneer worden de resultaten en inzicht in de knelpunten verwacht met een plan 

van aanpak? Welke middelen worden er in de begroting van 2022 gereserveerd om uitvoering te  

geven aan dit plan van aanpak? Welke zaken die eenvoudig opgelost kunnen worden zijn er 

inmiddels al opgelost ? Zie verder inhoud motie 11 juni 2021. 

 

Antwoorden van Gedeputeerde Staten: 

Tijdens de behandeling van de vraag van Provinciale Staten is met zowel afgevaardigden van  

binnenvaart als de havenbeheerders gesproken over de problematiek van het tekort aan ligplaatsen. 

Tijdens deze overleggen werd duidelijk dat er geen oplossingen zijn die “snel” (laaghangend fruit) 
kunnen worden ingevoerd. De provincie heeft een onderzoek gestart naar de kosten van de 

mogelijke oplossingen bij de PZEM-kade. In december wordt dit onderzoek afgerond.  

 

Gezien de complexiteit van het probleem is besloten een gedegen marktonderzoek in samenwerking 

met alle betrokkenen uit te voeren.  

 

Hieronder zijn de ondernomen acties beschreven, te weten: 

 

Bestuurlijk overleg met de sector 

Er is een bestuurlijk overleg gevoerd met afgevaardigden van de sector. Dhr. v/d Maas, mevr. De 

Voogd (Schuttevaer), dhr. Mol (Interstream Barging) en de heer Geluk (binnenvaartschipper). De 

problemen zijn besproken en tevens is er een onderbouwing van de problemen gegeven. De 

conclusie was dat onderzoek noodzakelijk is. Daarnaast is afgesproken om 2 keer per jaar een overleg 

met de sector te organiseren. 

 

Marktonderzoek tekort aan ligplaatsen Zeeland 

In januari a.s. wordt de rapportage van het marktonderzoek (incl. verbetervoorstellen) aangeboden. 

Dit onderzoek geeft antwoord op de vragen: 

• de werkelijke omvang en oorzaak van het tekort aan ligplaatsen. 

• oplossingsrichtingen 

• indicatie van de kosten om de verbeteringen te realiseren. 

 

De benaderde havenbeheerders zijn bereid hun medewerking te verlenen aan het onderzoek en 

zitting te nemen in het platform. Op 11 maart a.s. zullen de uitkomsten en het plan van aanpak aan 

de commissie worden aangeboden. Ook wordt er een regionaal platform “binnenvaart Zeeland” 
samengesteld. Het doel is om de afstemming met de sector te verbeteren en de innovatie in de 

sector te stimuleren. 

 

PZEM-kade. De provincie onderzoekt de mogelijkheden om deze kade weer open te stellen. Er zijn 

enkele oplossingen in onderzoek. Het onderzoek betreft inzicht krijgen in de kosten en de 

effectiviteit en borging van de veiligheid van de oplossing. Naar verwachting wordt het onderzoek dit 

jaar afgerond. 


